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1. Matlab 

 09.16. SEFI Conference-t rendez a BME, a Matlab munkatársai számos programmal 

készülnek a hallgatóknak, kutatóknak, valamint az oktatóknak az előadások 

szemléletesebbé tételére fókuszálva 

2. Grammarly tesztidőszak 

 Bárki jelentkezhet, tehát kollégák is, 2000 felhasználó lehet 

3. Mathematica 

 MM tanszék vezetésével Mathematica licenceket fogunk vásárolni 

 06.12. délig lehet még jelezni igényeket 

 Eddig az EGR és a MOGI jelezte, hogy igényt tartana 3 ill. 5 licencre 

 Keretátadással lehet majd fizetni, szoftverkövetés nem lesz 

4. Ansys 

 A kar szerette volna átvenni a licencelést, de ezt megakasztotta az IIG 

 Orbulov Imre küzd azért, hogy a kar oktatói könnyen hozzáférjenek és kiadhassák az 

oktatási licenceket a hallgatóknak 

 Hatalmas kárt okoz jelenleg is, hogy csak az ingyenes verziót használhatják a hallgatók 

5. TurnItIn 

 Fordulat: mégsem halasztódik a DKÜ miatt 



 Beszerezzük, lehet használni (már 06.01. óta). Józsa Viktor tud új felhasználókat 

regisztrálni. Aki a tesztidőszak alatt be lett regisztrálva, most ismét tudja használni. 

 A 06.30-i fizetéshez tartjuk magunkat (az IIG-nek fél hónap alatt kell ezt megoldania…) 

6. II. KIB Workshop 

 Moodle fórumban lesz egy új topik ehhez 

Herczeg József vállalta, hogy összeszedi az információkat, Szente Viktor pedig, hogy 

felteszi ide 

 R épület első emeletén vélhetően idén is meg fogjuk tudni rendezni az eseményt 

 Hajgató Gergely már mondott előadókat, Herczeg Józsefnek is van egy jelöltje 

Matlab is tart HPC/Cloud computing előadásokat a pár nappal későbbi SEFI 

konferencián (?) 

7. IT beszerzések 

 A megkésett, de szerződést tekintve korábbi beszerzések gond nélkül kifizethetők 

(nem a számla, hanem a szerződéskötés dátuma számít). 

 Elavult gépek helyett lehet újat venni (leltárból leírás) vagy havária esetén. 

 A BME már regisztrált a DKÜ rendszerébe. 

 Több száz igény várakozik. 

 Az IIG annyira túlterhelt, hogy távlati, nem akut dolgokkal kár is felkeresni őket. Ha az 

oktatáshoz elengedhetetlen valami, akkor van esély gyorsabb reakcióra (gépterem 

híján a HDR-en kellett Wifi az egyik terembe, hogy a hallgatók laptoppal tudjanak 

csatlakozni, és lett is router 1 félév alatt). 

8. Tanszékvezetői értekezlet 

 Az informatika oktatást a tanszékvezetők is problémának tartják – csak éppen 

mindenki más miatt (Matlab <-> Ansys <-> Powerpoint, stb.) 

 Az biztos, hogy az informatikai tárgyak arányát növelni kell a képzésben hosszú távon 

 Kari fórum: Botzheim János meséljen, hogy mi van most a Gépészeti informatika 

tárgyban és utána páran szóljanak hozzá, hogy mi kellene még, cél a 10 tanszék 

egységes támogatása 

 Herczeg József: Matlab script, ami végigvezet egy megoldáson 

Józsa Viktor: sok minden benne van a Matlabban ami segíthetné az oktatást, de nem 

is tudunk róla, az intézmény nem fizet elő rá. A 10 tanszéknek tudni kellene, hogy mire 

építhet, milyen tudást vehet alapnak. 

 Kari Wiki oldal – nem látták az értelmét így látatlanban (majd meglátják ha kész lesz) 

 A felmérés alapján javasolt dolgokat nagy arányban nem támogatták az értekezleten 

 A felmérést meg lehetne majd ismételni az új tanszékvezetőkkel (több tanszéken lesz 

vezetőváltás a nyáron) 

9. Moodle 

 A Moodle direkt nem lett most előhozva a tanszékvezetői értekezleten 

 Takács Dénes (MM) a vizsgákat is Moodleban intézi, június végén lesz kiértékelve 

 Szabó Zsolt: mi ősztől bevezetjük ahol lehet 

 Józsa Viktor: Bihari Péter negatívumot is említett: kis létszámú kurzusnál macerás, itt 

az ÉMK is csak Neptunt használ. A cél, hogy ott vezessük ezt be, ahol racionális. 



 Az Építőkar 3M Ft-ért adja a csomagot, ebben benne van a konfigurálás és az első 

évben futhat az ő Azure felhőjükben, tehát egyéb költségünk nem lenne. 

 Adatmennyiségben amúgy nem lesz sok (várhatóan < 10GB) 

10. Honlapok 

 Egyelőre csak az ÉpGet jelezte, hogy igénybe venné más tanszékek segítségét 

 További igényeket illetve segítség felajánlását 06.14-ig itt lehet jelezni. 

 Sokan WordPresst használnak. 

 GT3 épp váltana, ők az ÉpGettel összeállnának, hogy a költségeket szétdobják. 

 Felmerült, hogy a kari szerverre érdemes lehetne költöztetni a tanszéki honlapokat, ha 

lehet. 

11. Egyebek: 

 Office-hoz sem ért minden hallgató. 

o A GHK fog embert biztosítani, hogy egy javaslati csomagot összeállítsanak a 

hetekben 

o Goda Róbert: lehetne egy 50-es kari igénylista, hogy mit kellene tudniuk és 

ehhez lehetne készíteni video tutorialokat 

 Találkozunk augusztus végén 

 Feri és Tamás addig is a wiki oldalra (ha kész lesz) elkezdhet feltenni ezt-azt (pl. szoftver 

táblázatot; még nem dőlt el melyik lesz a nyerő: https://mikrobi.ara.bme.hu/wiki/ vagy 

a Moddle Wiki pluginje – utóbbi talán jobb a fejlettebb jogosultságkezelés miatt, több 

szintű információmegosztás is lehetségessé válhat így) 

 Akinek kell gépterem az nézze az összesítő táblázatot. Ezt az órarendfelelősökkel is 

meg érdemes osztani. 

 

Vége: 15:30 

https://docs.google.com/forms/d/1QO5OD359sVuQUVLYO51wTlquNhcvEDcoom7QHdtHkkw/edit
https://mikrobi.ara.bme.hu/wiki/

